
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 29 grudnia 2016 r. 
 

OA.0002.15.2016.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XXX/2016 
 

z obrad XXX sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 21 grudnia 2016 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 

 Na XXX sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 13 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 1006 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez zdjęcie w punkcie 4 podpunktu 2 rozpatrzenie projektu uchwały Rady 
Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krzywcza 
oraz dodanie w tym punkcie, jako ostatni podpunkt rozpatrzenie projektu 
uchwały Rady Gminy zmieniającej uchwałę własną Nr 242/XL/2013 Rady 
Gminy Krzywcza z dnia 5 grudnia 2012 r. w sprawie określenia wysokości 
opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonym 
przedszkolu i oddziałach przedszkolnych, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Krzywcza. 
 Wnioski te w dwóch oddzielnych głosowaniach zostały przyjęte 
jednogłośnie identycznym wynikiem po 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 Porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 
2) Budżetu Gminy na 2017 rok; 
3) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzywcza na lata 2017-2023; 
4) oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym nieruchomości rolnej 

(działki nr 402/3 o pow. 2,1350 ha) położonej w miejscowości Krzywcza 
stanowiącej własność gminy Krzywcza; 

5) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Krzywcza; 
6) ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowej; 
7) zmieniająca uchwałę własną Nr 242/XL/2013 Rady Gminy Krzywcza 

z dnia 5 grudnia 2012 r. w sprawie określenia wysokości opłat 
za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonym 
przedszkolu i oddziałach przedszkolnych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Krzywcza. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad 3. 
 Protokół Nr XXIX/2016 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza 
został wyłożony do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne wnioski 
i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, zostanie 
to uznane jako przyjęcie tego protokołu. 
 
 

Ad.4. 
 Realizując kolejny punkt porządku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia przygotowanych projektów uchwał. 
 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXX/136/2016 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
budżetowej Gminy Krzywcza na 2017 rok. 
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 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy oraz przedstawiła Uchwałę Nr 11/39/2016 z dnia 
5 grudnia 2016 r. Składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Krzywcza 
na 2017 rok (opinia pozytywna). 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXX/137/2016 stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krzywcza na lata 2017-2023. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy oraz przedstawiła Uchwałę Nr 11/31/2016 z dnia 
5 grudnia 2016 r. Składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Krzywcza na lata 2017-2023. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXX/138/2016 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości rolnej (działki nr 402/3 o pow. 2,1350 ha) położonej 
w miejscowości Krzywcza stanowiącej własność gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXX/139/2016 stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych 
Rady Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXX/140/2016 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie ustanowienia zasad przyznawania sołtysom 
diet i zwrotu kosztów podróży służbowej. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XXX/141/2016 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza zmieniającej uchwałę 
własną Nr 242/XL/2013 Rady Gminy Krzywcza z dnia 5 grudnia 2012 r. 
w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w prowadzonym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXX/142/2016 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 11:00 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 11:19. 
 

 Po przerwie głos zabrali dyrektorzy szkół i placówek oświatowych. 
 W pierwszej kolejności głos zabrała Dyrektor Zespołu Szkół Elżbieta 
Urban, która poinformowała, że po remoncie dachu na budynku szkolnym 
w części szkoły podstawowej nie ma już przecieków. W związku z tym 
podziękowała za wykonanie tych prac. 
Prosiła o remont dalszych części dachu nad gimnazjum i hali gimnastycznej. 
 Ponadto poinformowała, że w związku z wygaszaniem gimnazjum jedno 
skrzydło budynku za 3 lata będzie wolne i trzeba będzie się zastanowić 
jak zagospodarować tych 7 sal lekcyjnych. 
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 Poinformowała ona również, że szkoła w Krzywczy nie ma nadanego 
ani sztandaru ani też nie ma nadanego imienia w związku z tym prosiła 
radnych o przychylność w zorganizowaniu uroczystości nadania imienia 
zarówno Szkole Podstawowej jak i Publicznemu Gimnazjum w Krzywczy 
planowanej na wrzesień 2017 r. 
 Prezes Oddziału Gminnego Związku Nauczycielska Polskiego Jolanta 
Sas-Flisak w swoim wystąpieniu prosiła, aby w związku z reformą związaną 
z wygaszaniem Publicznego Gimnazjum w Krzywczy, umiejętne 
gospodarować zasobem kadry nauczycielskiej. 
 Dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Ruszelczycach Halina 
Piela-Sobol podziękowała Radzie Gminy i Wójtowi za przychylność, 
życzliwość i pomoc w realizacji zadań oświatowych w prowadzonej przez nią 
placówce. 
 Prosiła również o pomoc w zagospodarowaniu przyszkolnego boiska 
sportowego. 
 Dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Reczpolu Joanna 
Bednarz podziękowała również za współpracę przy realizacji zadań 
oświatowych w prowadzonej przez nią placówce. 
 Wójt Gminy w odniesieniu do wypowiedzi dyrektorów szkół zadeklarował 
pomoc w kwestii nadania imienia Szkole Podstawowej i Publicznemu 
Gimnazjum w Krzywczy. Odnosząc się do poruszanej kwestii umiejętnego 
gospodarowania zasobem nauczycielskim podkreślił, że decyzje w tej sprawie 
będą w gestii Dyrektora Zespołu Szkół w Krzywczy. Zaznaczył również, 
że będą prowadzone rozmowy zarówno z dyrektorami szkół publicznych jak 
i niepublicznych w tej sprawie. 
 
 

Ad.5. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację o realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią załączniki 
nr 11 i 12 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.6. 
 Wójt Gminy odnosząc się do pytania radnego Ryszarda Pawłowskiego 
wyjaśnił kwestie związane z zagospodarowaniem budynku Ośrodka 
Turystyczno-Wypoczynkowego w Babicach. 
 Zdaniem Radnego Ryszarda Pawłowskiego należy czynić wszelkie 
starania, aby nie trzeba było zwracać środki finansowe otrzymane w ramach 
dotacji na remont budynku tego Ośrodka. 
 Radny Zygmunt Sobol powiedział, że trzeba podjąć się planowania 
działań perspektywicznych mając na uwadze rosnące koszty utrzymania 
budynku Zespołu Szkół w Krzywczy. Zdaniem radnego – Liczba dzieci z roku 
na rok jest coraz mniejsza, co przekłada się na rosnące koszty w przeliczeniu 
na jednego ucznia. Wskaźnik ten brany jest pod uwagę do obliczenia 
wysokości dotacji udzielanych z budżetu gminy dla szkół niepublicznych. 
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Ad.7. 
 Sołtysi wsi Franciszek Dudycz i Elżbieta Sitnik podziękowali Wójtowi 
Gminy za wykonane prace gospodarcze w Skopowie i Średniej. 
 

 Protokół Nr XXIX/2016 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza, 
ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznany został jako przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 

Ad 8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1200 
XXX zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


